
ZÆpisnica
z riacinej konferencie SlovenskØho futbalovØho zvÆzu,

ktorÆsa konala 28. novembra 2014v Senci

Riadna konferencia SlovenskØho futbalov ho zvÆzu, s dlo: TrnavskÆcesta 100, Bratislava, ičo:
00657305 ( atej len SFt) bela v konn m v borom SFZ ( alej en  VV SEZ ) stanovenÆna
28. novembra 2014 do Hotela Senec v Senci so začiatkom o 11:00 hod., aby prerokovala
a rozhodla o zÆle itostiach uveden ch v tomto programe zasadnutia:

Program zasadnutia riadnej konferencie SEZ
1. Otvorenie /vrÆtane vyhlÆsenia o zvolan v zmysle stanov, sprÆva mandÆtovej komisie/
2. Menovanie skrutÆtorov a overovate ov zÆpisnice a schva ovanie pracovn ch komisi(
3. Schva ovanie nÆvrhu programu konferencie SFZ
4. Ude ovanie oceneni SEZ
5. Schva ovanie øčtovnej zÆvierky SEZ za rok 2013, prerokovanie sprÆvy auditora za rok

2013, schva ovanie rozdelenia zisku SFZ
6. Schval ovanie œčtovnej zÆvierky SFZ Marketing, s.r.o., prerokovanie sprÆvy auditora za

rok 2013, schva ovanie rozdelenia zisku SEZ Marketing, s.r.o.
7. Prerokovanie pinenia rozpočtu SFZ za obdob(e 1-8/2014. prerokovanie plnenia rozpočtu

SFZ Marketing, aro., za obdobie 1-8/2014
8. Schval ovanie nÆvrhu na prijatie øveru pre SFZ v Projekte v stavby, rekon trukcie

a modernizÆcie futbalov ch  tadi nov
9. Schva ovanie StrategickØho plÆnu SFZ na roky 2015 2018
10. Ustanovovanie nezÆvislØho auditora SFZ pre kalendÆrny rok 2014v zmysle či. 43 p sm.

r) stanov SEZ
11, Schva ovanie nÆvrhu na predl en e zmluvy medzi SPZ a  LK do 30. jœna 2018
12. Diskusia
13. lntormÆcia o prijat ch uzneseniach Konferencie SEZ

1. Otvorenie
Prezident SEZ priv tal čestnØho prezidenta SFZ p. Eranti ka Laurinca. dal  ch hosti
a delegÆtov. Skon tatoval,  e konferencia bola zvolanÆv s ilade so stanovami SEZ (čL 46 ods
3 p sm. a.). Vyzdvihol v sledky futbalovej reprezentÆcie, a to nie len A mu stva, ale aj U21
a U19.

NÆs!edne poveril veden m konferencie I. vceprez denta SFZ. p Richarda Havr llu.

Predsedajœci vyzval predsedu maridÆtovej kom sie, p.  tefana Val ka, o prednesen e sprÆvymandÆtovej kornisie.

MandÆtovÆ kcTaa SFZ po sKontrolovan prezenčnych Ustin skon tatcaa.  e na riaankonferenc u bole pozvan ch 5 host ,  alej 58 deiegÆtcv za reg onÆlne a oblastnØ futbaiovØzv zy, z ktor ch je pritomn ch 52 delegÆtov čo predstavuje 5966%, 24 delegÆtov kiubov dvoch
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najvy   ch futbalov ch sœ a i mu ov, z ktor ch je pritomn ch 23, čo predstavuje 9583%, 5
delegÆtov riadnych členov SPZ, z ktor ch je pritomn ch 5, čo predstavuje 100% œčas . Z
celkovØho počtu 87 delegÆtov s prÆvom hlasova je pritomn ch 80, čo predstavuje 9195%
œčast.

Na zÆklade uvedenØho predseda mandÆtcvej komisie skon tatoval.  e korferencia je
uznÆ an ia schopnÆ.

Predsedajœc vyzval pr tomn ch delegÆtov, aby hlasovali o sprÆve mandÆtovej komisie. SprÆva
bota vzatÆna vedomie jednomyse ne.

Počet pr tomn ch delegÆtov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

2. Schva ovanie skrutÆtorov a overovate ov zÆpisnice, volba členov mandÆtovej komisie
a členov nÆvrhovej komisie
Predsedajœci oznÆmil pritomn m.  e bude nasledovat procedurÆlny œvod konferencie. a to
schva˝ovanie skrutÆtorov, overovate ov zÆpisnice, členov mandÆtovej komise a členov
nÆvrhovej komsie.

balej informoval,  e po dohode s navrhnut m predsedorn nÆvrhovej komisie bude pri ka dom
hlasovan zobrazen nÆvrh uznesenia, o ktorom bude konferencia htasova , ak v priebehu bodu
programu nebude tento nÆvrh uznesenia zmenen .

Za skrutÆtorov konferencie sœ navrhnut tito pÆni: JÆn Fa ung (hlavn skrutÆtor), Milan
SlÆdkovič, Vladim r Medve a Jaroslav ZÆbransk .

Predsedajœci vyzval pritomn ch de egÆtov, aby hlasovali o tomto nÆvrhu. NÆvrh bol schvÆlen 
jednomyse ne.

Počet pritomn ch delegÆtov: 80
Hlasovalo za; BO
Hlasovalo proti; O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Za overovateFov zÆpsn ce boi navrnnut tito pÆni; JÆn LesniaK. Marek Kukulsk a JÆn Farbula.

Precsedajœoi vyzval pr tomn  n delegÆtov, aby h asovali o tomto nÆvrhu. NÆvrh bot schvÆlen 
jedno myse [ne.

Počet pr tomnych delegÆtov. 80
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Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hasovania: 0
Nehlasovalo: O

ˇ al  m hlasovan m bob schva ovanie členov mandÆtovej komisie, Za členov mandÆtovej
komisie bol navrhnuti tito pÆni:  tefan Va ko, Du an Pa ka, Vladimir Hracho, Igor Repa, Erik
Kendera a Milan Vojtek. Za predsedu navrhli navrhnufl členovia mandÆtovej komisie  tefana
Va ka.

Predsedajøci vyzval pr tomn ch delegÆtov, aby hlasovali o tomto nÆvrhu. NÆvrh bol schvÆlen 
jednomyserne.

Počet pritonin ch delegÆtov: 80
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: I
Nehlasovalo: O

Posledn m hlasovanim bob schvalovanie členov nÆvrhovej komisie, Za čiencv nÆvrhovej
komisie boli navrhnut t to pÆni. Milan L nč k, Michal Budovec, R bert  un k, Radoslav
¨ ičmanec, Jaroslav  varc a Peter Ded k. Za predsedu navrhli navrhnut členovia nÆvrhovej
komisie Milana L nčika.

Predsedajœci vyzval pr tomn ch delegÆtov, aby hlasovali o tomto nÆvrhu. NÆvrh bol schvÆlen 
jednornyse ne.

Počet pr tomn ch deiegÆtov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

3. Schva ovanie programu konferencie SFZ
Predsedajøci informoval pr tomn ch,  e VV SFZ na svojom zasadnuti 4 11.2014 schvÆlU nÆvrh
programu konferencie, ktor bol delegÆtom poslan v pozvÆnke.

V priebebu pr(oravy konferencie do lo na nÆvrh jednØho z delegÆtov k zmene textu bodov ¨ . 5
a ¨ . 6 progran-u, o čom boli delegÆti informovan emailcm, a prew Sa schva uje schva ovanře
œčtovnej uzÆvierky.

Na SEZ bol doručen nÆvrh p. Kri a[koviča na zmenu programu konferenoie, ktor svcj nÆvrh
pred rokovanim konferencie stiahof.
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Nikto nepredniesol nÆvrh na doplnenie a ebo zmenu programu konferencie pred schvÆlen m
programu konferencie.

NÆsledne se pre lo k hlasovaniu o schvÆlen programu konferencie. Program bol schvÆlen 
jednomyse ne.

Počet pr tomn ch delegÆtov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: Q
Zdr alo se hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Predsedajœci oboznÆmil pr tomn ch delegÆtov s organizačn mi pokynmi.

4. Ude ovanie ocenen SFZ
Predsedaœci vyzval prezidenta SFZ a generÆlneho sekretÆra SFZ, aby odovzdafl ccenenia
S FZ
Bronzov odznak SEZ bol odovzdan p, Tiborovi Kras anskØmu.
Strieborn odznak SFZ bol odovzdan p. MariÆnovi Baumanovi.
ZlatØ odznaky SFZ boli odovzdanØ p. Petrovi Martinecovi, p. JÆnovi ¨ ilikovi a p. Vladim rovi
Mu Ækovi.

5. Schva ovanie œčtovnej zÆvierky SFZ za rok 2013, prerokovanie sprÆvy aud tora za rok
2013, schva ovanie rozdelenia zisku SFZ
Predsedajœci vyzval p. Silviu StefÆnikovø, aby predniesla bod programu.

Silvie  tefÆnikovÆ uviedla,  e predbe nØ v sledky hospodÆrenia SFZ boli predlo enØ
konferencii na jej zasednut vo februÆri 2014, e te pred podan m da ovØho priznania. UčtovnÆ
zÆvierka a sprÆva boll predlo enØ   V SFZ 4.11.2014. Da ovØ priznanie k dani z pr jmov
podÆval SFZ 28.6.2014 z d vodu nedorie enØho vysporiadania t kajœceho se spoluprÆce
medzi SFZ a ULK, ktorØ vypl valo zo spoluprÆce s UFA Sports za obdobie 2009-2010. SprÆva
obsahuje aj skrÆten v kaz ziskov a strÆt a sœvahu, d alej popis rozdielov medzi predbe n mi
a finÆlnymi v sledkami a porovnÆva roky 2012 a 2013.

NÆsledne poukÆzala na najv znamnej ie rozdiely, ktorØ boli v materiÆloch vo februÆri a finÆlny
v sledok hospodÆrenia SFZ. ktor po zdanen predstavuje zisk vo v  ke 1.637.237,- eur.

ˇ alej uviedla,  e œčtovnÆzÆvierka b a podrobenÆnezÆvisØmu auditu. Auditor vo svojej sprÆve
kon tatuje.  e œčtovnÆ zÆvierka poskytuje vo v etk ch v znamn ch sœvislost!ach pravdv 
a vern obraz finančnej situÆcie SFZ k 31.12.2013 a v sledku jeho hospodÆrenia k uvedenØmu
dÆtumu v sœade 50 zÆkoncm o œčtov2ctve SprÆva audtora je sœčas ou matehÆ!ov.

\J\J SEZ ocporučl deegÆtom konfererice prja˝ nÆvrh na preœčtovane zSRU vo v  ke
1.631.237,- eur na œčet nerczde en v s edck hospcdÆrenia minul ch rokov.
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NÆsledne sa pre lo R hlasovaniu o schvÆlenie œčtovnej zÆvierky SFZ za rok 2013 a o vzatie
sprÆvy auditora k œčtovnej zÆvierke SF7 za rok 2013 na vedomie. NÆvrh bol schvÆlen .

Počet pr tomn ch delegÆtov: 82
Hlasovalo za: SO
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: 2

NÆsledne sa pre io k hlasovaniu o schvÆlenie rozdelenia zisku SFZ za rok 2013. NÆvrh bol
schvÆlen .

Počet pritomn ch delegÆtov: 82
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovan a: O
Nehlasovalo: 2

6. Schval ovanie œčtovnej zÆvierky SFZ Marketing, s. r. o., za rok 2013, prerokovanie
sprÆvy auditora za rok 2013, schvarovanie rozdelenia zisku SFZ Marketing, s. r. o.
PredsedaJœci vyzval p. Silviu StefÆnikovœ. aby predniesla bod programu.

Silvia  tefÆnikovÆ informovala pritomn ch,  e predbe nØ v sledky hospodÆrenia SFZ
Marketing, s. r. o. (d alej Jen  SFZM ), boli predlo enØ konferencii na jej zasadnuti vo februÆri
2014, e te pred podanim da ovØho pnznania. Da ovØpriznanie k dani z pr jmov podÆval SFZM
25.9.2014 na zÆklade odporœčania da ovØho poradcu, nako[ko SFZM do 31.3.2014
nedisponoval vyjadrenim nemeckØho da ovØho œradu k zdaneniu zahraničn ch prijmov
MateriÆl obsahuje aj skrÆten v kaz ziskov a strÆt, sœvahu a tie porovnanie rokov 2012 a 2013.

NÆsledne poukÆzala na najv znamnej ie rozdiely, ktorØ boli v materiÆloch vo februÆri a finÆlny
v sledok hospodÆrenia SFZM, ktor po zdaneni predstavuje zisk vo v  ke 120.607,- eur.

ˇ alej uviedla,  e œčtovnÆzÆvierka SFZM bola podrobenÆnezÆvislØmu auditu. Auditor vo svojejsprÆve kon tatuje,  e œčtovnÆ zÆvierka poskytuje vo v etk ch v znamn ch sœvislostiach
pravdiv a vern obraz finančnej sitLiÆcie SFZM k 31.12.2013 a v sledku jeho hospodÆrenia
k uvedenØmu dÆtumu v sœlade so zÆkonom o œčtovn ctve. SprÆva auditora boIs predlo enÆ
s materiÆlmi.

yV SFZ odporučil delegÆtom konferencie schvÆli œčtovnœ zÆvierku SFZM a zo zisku po
zdarieni vo v  ke 126 607,- eur vytvori rezervn fond vo v  ke 500,- eur a rozdiel spolu so
ziskom z minul ch obdob v celkovej v  ka 131,012,- eur preœčtcva ako podiel na zisku
spoločnfkovi SF7 na zÆklade rozhodnutia jedinØho spoločnika o rozdeleni hospodÆrskeho
v sledku.

NÆs[edne sa pre lo R hiasovaniu O scnvÆrene œčtov2e zÆvierkv SFZM za rok 2013, o vzatie
sprÆvy auditora R œčto\inej zÆverKe SFZM za rok 2013 na vecom.e a O schÆiene  ozdeienia
zisku SFZM za rok 2013. NÆvrh bol schvÆlen 
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Počet pritornn ch delegÆtov 83
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa htasovania: O
Nehlasovalo: 3

7. Prerokovanie plnenia rozpočtu SFZ za obdobie 1-8/2014, prerokovanie plneniarozpočtu SF2 Marketing, s.r.o., za obdobie 1-812014
Predsedajœci vyzval p. Silviu StefÆnikovœ, aby predniesla bod programu.

Silvia  tefÆnikovÆuviedla,  e rozpočet SFZ poč ta na rok 2014 s celkov mi v nosmi vo v  ke
11.822.165,- eur, za obdobie 1-8/2014 dosiahol SFZ celkovØ v nosy vo v  ke 6.500.526,- eur.
NÆklady boli na rok 2014 plÆnovanØ vo v  ke 10.719.836,- eur, v uvedenom obdob dosiahli
v  ku 5.438.739,- eur. SprÆva obsahuje tabulku v nosov a tabu ku nÆkladov za obdobie
1-8/2014 pod a jednotliv ch œčtov, inforniÆcie oh adom plnenia rozpočtu pod a jednotliv ch
projektov, porovnÆva nÆklady, v nosy a hospodÆrsky v sledok tak, ako bol plÆnovan a zatia 
dosahnut pod a reÆ;neho pinenia.

Uviedla,  e do 8/2014 je kladn hospodÆrsky v sledek SFZ ve v  ke 1.061.787,- eur. VysokØ
nÆklady bude ma SFZ v poslednom kvartÆli najm kyčli kvalfikačn m zÆpasom reprezentÆcii,
a tie  e je mimoriadne potrebnØ udr a nÆklady na hranici rozpočtu nako ko nebude mo nØ
napln  pr jmovœ čas rozpočtu pod a plÆnu a je potrebnØ h ada v etky mo nosti na nav  enie
prijmov SFZ.

Rozpočet SFZM poč ta na rok 2014 s celkov mi v nosmi vo v  ke 1.876.521,- eur, za obdobie
1-8/2014 dos ahol SFZM celkovØ v nosy ve v  ke 1.216.464,- eur. NÆklady bol na rok 2014
plÆnovanØvo v  ka 1.781.402,- eur, v uvedenom obdob dosiahl v  ku 1.070.083,-eur. SprÆva
obsahuje tabu ku v nosov a tabu ku nÆkladov za obdobie 1-8/2014 pod a jednotliv ch
analytick ch œčtov, porovnanie rozpočtu SFZM pod a jednotliv ch projektov.

Uviedla,  e do 8/2014 je kladn hospodÆrky v sledok SFZM ve v  ka 146.382,- eur.
V nÆkladech nie sœ e te zahrnutØ akcie, ktorØ sœ finančne nÆročnØ (napr. zÆpasy reprezentÆcie
A), pričom v nosy z predpredaja vstupeniek na zÆpas  paniesko sœ u zahrnutØ vo v nosech
sledovanØho obdobia. PlÆn v nosov Z rrarketingovej činnosti bude do konca roka 2014 vy   
ako je uvedenØv sprÆve.

SFZM sa zatial nepodarilo ziska nov chp1atinov ch parznerov, av ak na jednotUvØ projekty
nov ch partnercv z skal, nic v ak na poziciu platinovØho partnera. NÆklady v siedcvancm
obdob neprekračujœ vo v č ine pr padov plÆnovanœ v  ku.

Prioritou SFZM ostÆva na aiej z skavanie nov ch parrercv rep-ezentÆc ktoVØ svojmi
mcrnertÆlnyrni v sledkam m  u tejto srahe  yznamne r:apomčct. SFZM rokuje aj s  LK se
snahou vytvorit společnØkomerčne zauj mavØ projekty.
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NÆsledne sa pre lo k hlasovaniu o vzat plnenia rozpočtu SFZ za obdobie 1-8/2014 na vedomie
a o vzati plnenia rozpočtu SFZM za obdobie 1-8/2014 na vedomie. NÆvrh bol schvÆlen 
jednom yse ne.

Počet pritomn ch delegÆtov:82
Hlasovalo za: 82
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

8. Schva ovanie nÆvrhu na prijatie œveru pre SF2 v Projekte v stavby, rekon trukcie
a modernizÆcie futbalov ch  tadi nov
Predsedajœci vyzval p. Petra Ded ka, aby predniesol bod programu.

Peter Dedik pr tomn ch informoval o aktuÆlnom stave realizÆcie projektu rekon trukcie,
modernizÆcie a v stavby futbalov ch  tadi nov. Uviedol,  e po ukončeni verejnØho
obstarÆvania na dodÆvku a v stavbu tribœn bola uzatvorenÆ RÆmcovÆ dohoda medzi SFZa SEDASPORT, s. r. o. NÆsledne budœ uzatvÆranØ zmluvy o dielo s partnermi ph v stavbe
jednotliv ch  tadi nov.

 alej uviedol informÆcie ohl adom  tadi rov v Trnave, Zlat ch Moravciach. Myjave.  ihne.
Podbrezovej, Ru omberku, Trenčine, Bardejove, Zvolene, Humennorn a o NÆrodnom
trØningovom centre SFZ v Poprade.

NÆsledne odovzdal slovo prezidentovi SEZ, ktor delegÆtom oznÆmil,  e 11.12.2014 sa bude
otvÆra NTC Poprad po druhej etape v stavby.

Prezident SFZ po adal o søhlas, aby SFZ mohol dohodnœ a podpisat œverovœ zmluvu se
Slovenskou zÆručnou a rozvojovou bankou (d alej len  SZRB ) na 21,2 mil. eur najmÆ pre
 tadi ny v mestÆch Zvolen, HumennØ, Nitra, Trenč n, Pre ov, Topo čany, Levice, Ko ice,
Pr:!evidza, BanskÆBystrica, DunajskÆStreda a Doln Kub n.

Uviedol,  e SZRB je ochotnÆ poskytnœ SFZ œver za podmienok, ktorØ boli uvedenØ v
materiÆlech, SEZ, SZRB a predseda vlÆdy SR podpisali memorandum st m,  e banka
akceptuje ručenie dotÆcie SFZ a do roku 2022 a œver by sa začal splÆca od roku 2017.
 rokovÆ sadzba a poplatok za vybavenie œveru sø obchodn rn tajomstvom, preto nie sœ
zverej ovanØ pred podpisom zmluvy o œvere. ˇ alej uviedot,  e sa e te bude rokova o v  ke
œrokovej sadzby a jej mo norn zni eni.

Prezident SF2 cdovzdal slovo p. Jaroslavovi RybÆnskemu, kter delegÆtov informoval
o podpornom stanovisku, ktorØ vyoracovala Legislativno-prÆvna a etickÆkomisia SFZ (dalej len
LPaEK SFZ ) na zÆkade pcdkladov, a to uzresenia vlÆdy 115 a 402, zmuvy rreazi SEZ a

M VV SR o pc.ore kach fnanccvania rekon tru<cie noderriizÆoie a budcvan!a futbakivycM
 tadi nov na roky 2013 a 2022, memorandom o pcrozumen a spoluprÆci pri financovan 
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rekon trukcie, modernizÆcie a budovania futbalov ch  tadi ncv na roky 2013 a 2022 medzi
SFZ SZRB a vlÆdou SR, nÆvrhu ind kat vneho œveru, stanoviska generÆlneho sekretÆra SFZ
a ekonomickej riadite ky SF7. Po pre tudovan vy  ie uveden ch dokumentov LPaEK SFZ
odpcrœča čerpa œver a deiegÆtoni konferencie odpcrœča schvÆi mandÆt pre prezidenta SF1
ˇ alej uviedol,  e yV SFZ hlasoval per rollam o odporučeni, kedy 11 z 13 členov hlasovalo
a odporučilo schvÆl  mandÆt prezidentovi SFZ.

NÆsledne sa pre lo k hlasovaniu o vzati sprÆvy SFZ k aktuÆlnemu stavu realizÆcie projekturekon trukcie, modernizÆcie a v stavby futbalov ch  tadi nov na vedomie. NÆvrh bolschvÆlen .

Počet pritomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 82
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: 1

NÆsledne sa pre io k hlasovar u o schvÆlenie œčelu, v  ky a term nu čerparUa œveru
a o povereni prezidenta SEZ nadalej rokovaf s bankou o detinit vnych podmienkach
poskytnutØho œveru a zÆrove v sœ[ade s ich zÆvermi, aby bol prezidentovi SFZ ude eri sœhlas
podIa č. 55 ods 2 stanov SFZ na uzatvorenie zmluvy o œvere na f nancovanie projektu
v stavby. rekon trukc e a modernizÆcie futbalov ch  tadi nov. NÆvrh bol schvÆen .

Počet pritomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 82
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: 1

Prezident SF7 delegÆtom pod akoval.

9. Schval ovanie StrategickØho plÆnu SFZ na roky 2015 2018
Predsedajœci vyzval generÆlneho sekretÆra SFZ, aby predn!esot bod programu.

GenerÆlny sekretÆr SF7 uviedol.  e pri pr prave strategickØho plÆnu sa vychÆdzalo z d slednej
anal zy strategickØho plÆnu na roky 2011-2014, kedy bob zadefinovan ch viac aRo 50
projektov a toto obdobie je pova ovanØ za obdobie stabilizÆcie, pričom nie v etky projekty sa
stihli spln  , či u z ekonomick ch alebo personÆlnych d vodov. Prioritou pre toto obdobie bol
5SF, ktor sa aj na alej impemertuje a rozv ja

DruhØ obdobie je pova ovanØ za obdobie rozvoja, kedy sa pozornos bude sœstre ova na
rozvoj futbalu ako takØho a prioritu bude ma koncepcia rozvoja futbabu vrÆtare podpory
reprezentÆcii. pr esi:rÆrebc aj an1stØrskeko futbalu

ˇ alej uviedol,  e v spoluprÆci s ULK, ktorÆje na vysokej œrovni, sa do budœcnosti pripravujœ
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 al ie projekty, a tie v tejto sœvislosti poukÆzal na projekt  tadi ny, ktor sa realizuje a budœ
z neho profitovat aj kluby Fortuna ligy.

¨ o sa t ka regionÆlneho a amatØrskeho futbalu, vyzdvihal projekt Slovnaft cup (Slovensk 
pohÆr), ktor z skal nov m formÆtem pozitivny ohlas z klubov na ni   ch œrovniach, čo sa
prejavilo aj v nÆv tevnosti t chto stretnuti.

ˇ al  m kfœčov m projektom je legislativna, a to nie len prÆca na tvorbe zÆkona o  porte, ktor 
by mal by prijat k 1.1.2016, ale aj zÆujem zrevidova v etky zv zovØ predpisy do konca roka
2018.

Na zÆver uviedol,  e vzorom pre pr pravu strategickØho plÆnu bol futbalovo vyspelej ie krajiny,
a preto sœ zadefinovanØ len k œčovØ projekty. ktorØ sa po schvÆleni konferenciou detailne
rozpracujœ do jednotliv ch projektov a œloh s určen m zodpovedn ch os b, ktorØ budœ za
realizÆciu t chto projektov zodpovednØ, tak aby holo mo n vyhodnocova jednotlivØ projekty
priebe ne, ato aj prostredn ctvom informovania yV SF7 ako aj konferencie v rokoch 2015-
2018.

NÆsledne sa pre lo k hlasovaniu o schvÆlenie strategickØho plÆnu SEZ no 2015-2018.

Počet pr tomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 78
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: 0
Nehlasovalo: 5

10. Ustanovovanie nezÆvislØho auditora SFZ pre kalendÆrny rok 2014 v zmysle či. 43
p sm. r) stanov SFZ
Predsedajœci vyzval p. Silviu  tefÆnikovœ, aby predniesla bod programu.

Silvia  tefÆnikovÆ v œvode uviedla predpisy, ktor m je upravenÆ činnosf auditora a forma
sprÆvy aud tora, raketko na SFZ holi doručenØ nripomienky oh adom mo nosti stanovenia
pau Ælnej sumy za vykonanie auditu.

NÆsledne informovala o predpokladanom rozsahu hodin na audit, ato pre SF7 110- 140 hodin
a pre SFZM 50 - BO hodin, pričom cena je pri oboch subjektoch dohodnutÆna 55,- eur/hodina.

Uviedla,  e Ing. Edita ¨ echovÆ vypracovÆvala sprÆvu a robila audit SFZ a SFZM aj
v predchÆdzajœcorn roku, je členkou Komory aud torov, členkou Slovenskej komory znalcov ako
znalec odboru ekončme a mana ment v odvetvi œčtovnictvo. da ovnictvo a financie. Okrem
toho sa venuje da ovØmu poradenstvu. organizačnØmu a ekonomickØmu poradenstvu
a veden;u œčtovnctva Počas obdooa, kedy vykonÆvala audit, zskaia dobr prehtad
o hospodÆreni SEZ a SFZM. vie sa dobre orientova v kompHkovanej œčtcvnej problematike
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oboch spoiočnost . preto je Ing. Edita ¨ echovÆodporučenÆza auditora SF7 a SFZM pre rok
2014.

NÆsledne Sa pre lo R hlasovaniu o ustanoven Ing. Edity ¨ echovej za nezÆvislØho aud tora SFZ
a SFZM pre rok 2014.

Počet pritomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 78
Hlasovalo proti: O
Zdr alo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: 5

11. Schval ovanie nÆvrhu na predi enie zmluvy medzi SFZ a  LK do 30. jøna 2018
Predsedajœci vyzval prezidenta SF7, aby predniesol bod programu.

Prezident SFZ skon tatoval,  e spoluprÆca s ULK, RtorÆsa presFahovala do priestorov SF7, je
ve mi dobrÆa vysoko nad tandardnÆ, s pravidelnou komunikÆciou a rie enim prob Ømov. Do
budœcnosti sa pripravujœ spoločnØprojekty, a jedn m z nich je futbalov magaz n v trvan 40-50
min, ktor sa začne vysela vo februÆri 2015 pravdepodobne na Mark ze. NÆvrh na pred enie
zrnluvy je okrem nad tandardnej spoluprÆce odčvodnen aj t m,  e spoločnØ projekty, ktorØ sa
rie ia, presahujœ rÆmec podp sanej zmluvy do 30.6.2015, nako[ko ide o dlhodobej ie projekty
na 2 a viac rokov. Na zÆklade uvedenØho  iada o odsœhlasenie predl enia zmluvy do
30.6.2018.

Slova sa ujal van KozÆk, prezident  LK, ktor po iadai o podporu pri hlasovan o pred  en 
zmluvy medzj  LK a SF7. Uviedol,  e je rÆd,  e v krÆtkej dobe dokÆzali presvedčit futbalovœ
verejnos aj SFZ,  e  LK je siln partner, ktor dr  svoje slovo Ven,  e zmluva bude pred  enÆ
a  e  LK bude m6c e te viac presvedči o tom,  e je korektn partner a  e sa slovensk futbal
posunie dopredu.

NÆsledne sa pre lo k hlasovaniu o predl eni zmluvy o spoluprÆci medzi SFZ a  LK do
306.2018.

Počet pr tomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdr alo se hlascvania: O
Neh asovalo: 3

12. Diskusia
Do  s<se se p Æs prezident SF7, ktcr vystœp so  tyrri bodn

1. V novembri bo o potrebrØ rie i sprÆvanie sa reprezeritantcv U21 nako ko bol na SFZ
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doručen list. Technick riadite SF7, generÆlny sekretÆr SFZ a prezident SFZ sa stretli
s kompetentn mi osobami z hotela, ktorØ potvrdili,  e 75-803 o voci uveden ch v liste sa
staH. NiektorØ z uveden ch veci sa t kali aj členov realizačnØho t rnu, Uviedol,  e
realizačn t m bol zlo en pod a nÆvrhu trØnera, čomu SFZ vy iel v œstrety. Do
budœcnosti v ak nebude mo nØre pektova nÆvrh trØnera oh adorn zlo enia reaii2ačn ch
timov pri ktorejko vek reprezentÆcii, ak budœ pochybnosti o morÆlnej alebo mentÆlnej
zdatnosti navrhovan ch os b. Uviedol.  e nebude mo nØ urči . ktor ch konkrØtnych
hrÆčov sa uvedenØveci t kali, nako ko nie je mo nØsa k t mto informÆciÆrn sa dosta . yV
SFZ v utorok rozhodne o treste pre členov realizačnØho t rnu aj pre hrÆčov. st m,  e čas 
trestov bude rie i aj disciplinÆrna kornisia SFZ.

2. Spornenul tie anketu zÆkona o  porte, vyzdvihol Petra Sepe iho, Petra Ded ka
a Jaroslava RybÆnskeho, ktor[ sœ aktivni čienovia pracovnej skupiny pri priprave tohto
zÆkona. Spolupracujœ aj s ostatn mi zv zmi, aby ne lo len o futbalov ale o  portov 
zÆkon. Futbal by sa mohol sta l drom nie len čo sa t ka členov ale aj z skania finančn ch
prostriedkov.

3. SFZ mÆzÆujem o vytvorenie nÆrodnej futbalovej akadØmie pro 14 a 15 ročn ch, UEFA
poskytuje dotÆciu 2x150.000,- eur. ln pirÆciou budœ zahraničnØ krajiny   vajčiarsko,
Bergicko, balkÆnske krajiny. Na najbli  ej konferencU bude tento projekt predstaven 
podrob n ej  e

4. SFZ dostal poruku na spoluprÆcu pri tvorbo trØningovØho centra, ktor by mal byt 
vybudovan v Dunajskej Strede, FK DAC DurajskÆStreda, p. VilÆghE. Projekt by mal byt
na ploche 15-17 ha.

S prispevkorn vystœpil aj predseda Matričnej kornisie SFZ, p. RÆbert  unik, ktor v krÆtkosti
odprezentoval informÆcie o pripravovanom registračnom a prestupovom poriadku. Pod akoval
Markovi MajtÆnovi a pracovnej skupme, ktorÆ pripravovala prvœ a druhœ verziu predpisu.
Uvedol,  e sa stretol s prezidentom SPZ a v sledkom ch stretnutia bola dohoda,  e MatričnÆ
komisia SFZ bude aktivnej ia a spolu s pracovnou skupinou pripravia tak nÆvrh prestupovØho
poriadku, ktor bude prijate n pre v č iu čas futbalovej verejnosti, s t m,  e v januÆri by sa
mal nov nÆvrh predlo it na W SFZ.

NÆsledne sa pre lo k hlasovaniu o vzati diskusn ch prispevkov p. KovÆčika a p.  unika na
vedomie.

Počet pritomn ch delegÆtov: 83
Hlasovalo za: 82
Hlasovalo proti. O
Zdr alo sa hasovania.
Nehiasovalo: 1
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13. InformÆcia o urneseniach prijat ch konferenciou SFZ
Predsedajøci odovzdal slovo predsedovi nÆvrhovej komisie SFZ, ktor pritomn ch informoval o
uzneseniach prat ch konferenciou.

14. LJkončenie
Prezident SFZ po akoval pr tomn rn za œčas a za hlasovanie, poprial im v etko dobrØ a
rozlœčI sa.

 Senci, d a 28. novembra 2014

Joef Iiment Riohard j-Iavrflla
Generatny sekretÆr SFZ L viceprzident SFZ

JÆn Farbula  - JÆn Lesniak Marek Kukulsk 
overovate zÆpisnce overovate zÆpisnEce overovateF zÆpisnce
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